
 

 

Indkaldelse og referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag dag den 6.11 2019 
 

Mødedato: onsdag den 6.11 2019 

Mødetid: 17.00 til 19.30 

 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole personalerummet 

Afbud fra: Louise, Signe, Marie Louise, Ingrid, Zelma og Leonora 

Tilstede: Uden afbud:  

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5 min 

Katrine medbringer en sang      

1.  

Godkendelse af      

dagsorden/5 min 

Dagsorden blev godkendt x   x 

2.   

Elevrådet 

Fremlæggelse af 

temaer, som optager 

eleverne i forhold til de 

første møder.     

Ingen elever mødte op 

Eleverne er tilmeldt kursus i elevrådets opgaver i forhold til 

skolebestyrelsesopgaver. 

Elevrådet er også tilmeldt temadag for elevrådet næste 

torsdag 

 x x  

 3. 

Principper for 

mobiltelefoner skal 

endelig vedtages på 

baggrund af drøftelse i 

personalegruppen 

Axel fremlagde personalets syn på principperne for 

mobiltelefoner. Alle i personalegruppen tilfredse med 

principperne. 

Indskolingen (0. til 5. klasse) alle elever deponerer 

telefonerne som start på dagen enten i skab eller i deres 

tasker. 

Personalet ønsker ikke, at de ”pædagogiske” principper 

ændres - vi vil på næste møde forholde os til 

områdeforvaltnings jurist om ansvar og forsikring. 

• Ændring i principperne fra 0. til 5.  

• Hvis eleven medbringer en telefon må denne ikke 

være fremme i skoletiden. 

• Datoen for vedtagelse ændres til 6. 11 2019 

princippet, som lægges i mappen skolebestyrelse på 

skolens hjemmeside. 

x x x x 



 

 

 

Princippet genbesøges i november 2020. 

4. 

Aula 

Orientering fra skolen: 

Hvordan er vi kommet 

fra start? 

Fra forældrene: 

Har I hørt noget? 

 

  

Forældre savner kontaktbogen – der kommer ingen 

kontaktbog. Mailtråden erstatter kontaktbogen oplyser Net 

Company. 

Ved fravær besked ud til alle lærere i klasseteamet, så vi 

undgår alt for mange fejl. 

Forslag om, at lærerne skriver ud til forældrene om, hvordan 

de sygemelder deres børn. 

 
x x 

 

5. 

Udkast til principper 

for kommunikation i 

Aula vedtages. 

Arbejdsgruppen 

fremlægger. 

 

Det er obligatorisk at udfærdige et princip om 

kommunikation i Aula. 

På den lange bane er det ønskeligt, at principper for 

skole/hjem samarbejde fusionerer med principperne for 

kommunikation i Aula.  

(når vi får lov). 

Principperne blev vedtaget/ dato og formandens underskrift 

påføres og lægges på hjemmesiden. 

x x x x 

6.  

Opfølgning fra sidst: 

Drøftelse af form og 

indhold i forhold til 

kontaktforældremødet 

den 13.11. 

Hvordan kan 

bestyrelsen bidrage i 

forhold til mødet? 

Katrine orienterede om indholdet på kontaktforældremødet 

den 13.11. 

Steen, Malene og Helle kommer til mødet. 

Ligeledes vil Aulagruppen fra skolen også deltage. 

 

 

x x   

7.  

Introduktion af 

skolebestyrelsens 

arbejde med årets 

kvalitetsrapport. 

Orientering om skolens 

arbejde med 

kvalitetsrapporten. 

 

Kvalitetsrapporten er endnu ikke færdiggjort fra 

forvaltningens side. Vores tidsfrist for arbejdet med 

rapporten er udskudt til den 29. november! 

• Skolen kommenterer de punkter i rapporten som vi 

bliver bedt om! 

• Skolen har valgt følgende temaer: inkluderende 

indsater i forhold til segregering – politisk opgave, 

læringssamtaler og naturfag. 

• Formandsskabet formulerer sammen med ledelsen 

x x x 
 



 

 

skolebestyrelsens skriv. 

• Den samlede kommenterede rapport udsendes til 

medlemmerne inden den 29. november. Så der kan 

stilles spørgsmål og kommenteres. På mødet den 

4.12 gennemgås rapporten. 

 

8. 

 Orientering om ny      

 skolestruktur/AB 

Forslaget er fra politisk hold lagt ned derfor ingen 

diskussion. 

x 

 

 

 

 

 

 

x x 
 

9. 

Drøftelse af 

årshjulsmodel, hvilken 

form skal vi tage i 

anvendelse 

fremadrettet? 

Bestyrelsen 

præsenterer sit udkast 

til årshjul. 

 

Steen og Louise kommer med udspil i forhold til årshjul. 

Drøftelse på mødet den 4.12. 

    

10.  

Meddelelser: 

 

• Axel orienterede om indskrivningen 20/21. Om 3 

uger er indskrivningsbilledet klar. 

• Orientering om, at affaldssortering på skolen skal 

være på plads om et år. Elevråd og 

klimaambassadører er involveret i 

implementeringsopgaven. 

• Røgfriskoletid: har skolebestyrelsen lyst og behov 

for et oplæg? Så er dette muligt. 

• Henvendelse fra borger om gener og støj fra 

skolegården. Borgmesteren har bedt skolen om at 

opsætte skilte. 

• Axel fremlagde materiale om lejrskoler i samarbejde 

med Arla. Lejrskoler i forbindelse med valgfag. (7. 

årgang). Ideen og materiale præsenteres for lærerne. 

    



 

 

Ideen tages op senere i forbindelse med 

lejrskoledrøftelse. 

• Anne Marie orienterede om ændring i UPV – hele 

systemet skal ændres. Alle elever skal vurderes 

indenfor alle former for ungdomsuddannelser. AF og 

PT afholder et oplæg om de ændrede regler på 

området.  

 

11. 

Eventuelt  

 22. november pædagogisktilsyn i fritidsinstitutionen 

opfordring til at en forælder deltager. 

EAT-køkkenet lukker i en 14 dagsperiode. 

 

  

 
x x  

Evt. lukket punkt Ikke noget lukket punkt     

Punkter til kommende 

møder: 

 

 

 

 

Møderække: 

 

 

  

Bestyrelsen bliver orienteret om de trafikale forhold og 

parkering løbende. 

 

 

• 04.12 2019: Aula, forsikringsoplæg fra       

                     Forvaltningen sendes ud som bilag. 

                     Bekendtgørelse for fravær udsendes til     

                     Bestyrelsesmedlemmerne. 

                     Kvalitetsrapporten gennemgås. 

                     Årshjul – Louise og Steen 

Bestyrelses skriv i forhold til smartboards. 

                       
22.01.2020 Drøftelse af lejrskoler på ØF 
04.03 2020 

29.04 2020 

10.06 2020 
Ønske om temadrøftelse fysiske læringsmiljøer 
Oplæg om UPV 

   
 

 
 


